# 愛迪生中文學校電子報

## 本期內容 Included in this issue







## 2025-2026 學年度開放報名 Open Enrollment for 2025-2026 School Year



開放報名 2025-2026 學年 度!

☑ 限時早鳥優惠, 6/14前報名 即享\$40優惠!

₹報名請或掃右方QB碼

或寄電子信箱到:Registration@njecs.org

Open registrations for the 2025–2026 school year!

✓ Register before 6/14 and save \$40

Sign up today by scanning the QR code, or email below: Registration@njecs.org

### 重要日期/Key Dates

#### 六月七日/Jun 7th

- 開放日/Open House
- 作業展 / Homework Exhibition
- 成人&小孩舞蹈體驗課 /Free Zumba & Dance Classes for all
- Coupon Day

#### 六月十四日 / Jun 14th

- 畢業典禮/ Graduation
- 早鳥優惠截止日/ Last day for early bird discount



學校網站 School Website



學校臉書 School Facebook page

# 愛迪生中文學校電子報

## ◆開放參觀日 & 學生作業展 + 有趣的 Zumba 課程!

Open House & Student Work Showcase + Zumba Fun!

歡迎參加我們的開放參觀日!欣賞學生作業展示,了解本校課程內容,還有大人和小孩免費舞蹈體驗課程

\*注意事項:當天會有志工進教室照相

Come visit our school during our Open House! See student projects, learn about our programs, and enjoy a free trial Zumba classes for parents and kids. Bring your friends and see what Edison Chinese School is all about!

\*Note: Staff will be taking pictures in each class during Open House.

77 日期:六月七號星期六

時間:下午12:40-3:20

1:30-2:20 & 2:30-3:20 pm 成人及兒童舞蹈體驗課

7 Date: 6/7 Saturday

Time: 12:40-3:20 pm

1:30-2:20 pm & 2:30-3:20 pm Dance classes for all



Al generated photo/Al 生成照片



CACA 認字比賽/ CACA Character Recognition Competition

# **☆**競賽捷報 - 認字和書法 比賽大放異彩

Competition Success in Word Recognition and Calligraphy contests



學生得獎作品/Student Awarded Work

※ 在 CACA 認字比賽 中, ABC 組 共九座獎杯, 我們勇奪八座, 幾乎 全勝!

A組: 楊惟絜, 莊承翰, 李維展

• B組: 范芷寧, 陳加榮, 莊慕崙

C組: 王佳瑩, 趙傳新

◆ 在 ANJCS 書法比賽 中, 兩位同學榮獲冠軍:

第二組:李文馨第四組:徐秉廷

◎ 感謝老師指導、家長支持與學生努力,大家一起為學校爭光!

In the CACA Character Recognition Competition, our students earned 8 out of 9 trophies across Groups A, B, and C—an amazing near-sweep!

- Group A: Ivie Young, Jarvis Chuang, Alexander Lee
- Group B: Zhining Fan, Christopher Chen, Jonathan Chuang
- Group C: Phoebe Wang, Sean Chao

At the ANJCS Calligraphy
Competition, two of our students
won 1st Place in their groups:

• Group 2: Ayaka H. Lee

Group 4: Jayden Hsu

Muge thanks to our dedicated teachers, supportive families, and hardworking students for bringing great honor to our school!

# 愛迪生中文學校電子報

## 2025 CACA 夏令營/Summer Camp



中美文化協會第27屆夏令營/27th CACA Summer Camp

夏令營將於2025年7月21日至25日 (週一至週五)在紐澤西若歌教會 (Rutgers Community Christian Church)舉行。歡迎6至14歲的學生 參加!

本營隊以趣味教學與活潑活動 營 造學習中文的環境, 幫助孩子們在 假期中快樂學習中文. 體驗中華文 化.

課程內容豐富. 包括:民俗工藝、武 術、體育、氣球藝術、童玩、臺灣傳 統點心DIY等. 還有遊樂場、保齡球 等戶外活動!

每日提供點心與午餐。名額有限, 敬請盡速報名!如需報名表或有任 何疑問. 請洽上學校網站或洽各校

> For registration forms or questions, please check website school contact your school's

The summer camp will be held from July 21 to July 25, 2025 (Monday to Friday) at Rutgers Community Christian Church. Students aged 6 to 14 are welcome to join!

This fun and engaging camp creates an immersive environment to help children learn Chinese experience Chinese culture during summer break. Activities include folk arts, martial arts, traditional sports, balloon art, traditional toys, DIY Taiwanese snacks, and exciting field trips to playgrounds and bowling! Snacks and lunch will be provided daily. Space is limited, so register early!

program coordinator.

### 恭喜2025畢業生 Congrats 2025 Graduates

- 王安文 **Evan Wang**
- 王佳榮 Phoebe Wang



鵬程萬里 Bon voyage

### 美食團/Food Vendors

#### 06/07

- 金華包子/JingHua Handmade Steam Buns
- 法拉盛正中牛肉湯/ Flushing ZhengZhong Beef Soup



LINE美食團/Food Ordering **Group on LINE** 



2024 CACA 夏令營 Summer Camp

主辦人。